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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr XXIII/2020 

XXIII sesja w dniu 9 lipca 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 9 lipca 2020 r. o godz. 12:15, a zakończono o godz. 12:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Bernadeta Gawrońska 

4. Wiesława Gil 

5. Adela Grala-Kałużna 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Grzegorz Jenerowicz 

9. Błażej Kaczmarek 

10. Eryk Kowcuń 

11. Piotr Kusiakiewicz 

12. Maciej Ładziński 

13. Kinga Melka 

14. Jolanta Molska 

15. Jan Noskowski 

16. Jan Sroczyński 

17. Anita Szczepaniak 

18. Karol Szehyński 

19. Katarzyna Trawińska 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

21. Dorota Żarnowska 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia XXIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Adela Grala-Kałużna, która 

stwierdziła, że na sali znajduje się 18 radnych, czyli Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Sesja jest nadzwyczajna, zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej  

w Pleszewie u zbiegu ulic Wschodniej i Polnej,  
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b) zmiany uchwały nr XIX/175/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia  

22 kwietnia 2020 r. w sprawie wniesienia aportu do Przedsiębiorstwa 

Komunalnego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Pleszewie, 

c) zmiany uchwały Nr XVIII/160/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia  

27 lutego 2020 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji 

celowej na dofinasowanie przedsięwzięć polegających na budowie 

przydomowych oczyszczalni ścieków, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2020 

– 2032; 

e) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2020. 

4. Zamknięcie obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dariusz Dryjański, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, 

Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej 

Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol 

Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 

Renata Garsztka, Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej  

w Pleszewie u zbiegu ulic Wschodniej i Polnej,  

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek powiedział, że uchwała ta dotyczy zbiegu ulic Wschodniej  

i Polnej. Jest to nieruchomość, która obecnie jest w użytkowaniu wieczystym osoby fizycznej. 

Wystąpiła ona do nas z wnioskiem o przekształcenie prawa użytkowania wieczystego  

w prawo własności. Dla tej nieruchomości została sporządzona wycena jako różnica między 

wartością użytkowania wieczystego a wartością własności i wynosi ona ok. 180.000 zł. 

Zaproponowana cena sprzedaży to 300.000 zł. Dodał, że jeżeli będą pytania to odpowie na nie 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego.  

Przewodnicząca Rady A. Grala – Kałużna zapytała, jak duża jest nieruchomość.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego Pan 

Roman Łukasik odpowiedział, że nieruchomość ma około 0,86 ha.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Pleszewie 

u zbiegu ulic Wschodniej i Polnej,  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dariusz Dryjański, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, 

Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej 

Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol 

Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 

Renata Garsztka, Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr XXIII/209/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Pleszewie u zbiegu ulic Wschodniej  

i Polnej. Uchwała stanowi załącznik nr 2 protokołu. 

 

b) zmiany uchwały nr XIX/175/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie wniesienia aportu do Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Pleszewie,  

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek powiedział, że uchwała dotyczy jednej z działek, którą 

wnieśliśmy aportem do Przedsiębiorstwa Komunalnego. Niestety, zgodnie z ustawą o 

ochronie gruntów rolnych nie jest to możliwe, ponieważ Przedsiębiorstwo Komunalne nie 

uzyska zgody na nabycie. Jako Gmina mamy zgodę na zbycie tej nieruchomości. Taką 

nieruchomość moglibyśmy przekazać przedsiębiorstwu, które prowadzi produkcję rolną. 

Powyższą uchwałą wycofujemy działkę z wniesienia aportem.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XIX/175/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 22 kwietnia 2020 r.  

w sprawie wniesienia aportu do Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Pleszewie,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dariusz Dryjański, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, 

Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej 

Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol 

Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 

Renata Garsztka, Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr XXIII/210/2020 w sprawie zmiany uchwały nr 

XIX/175/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 22 kwietnia 2020 r.  

w sprawie wniesienia aportu do Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Pleszewie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 protokołu. 

 

c) zmiany uchwały Nr XVIII/160/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 lutego  

2020 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na 
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dofinansowanie przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni 

ścieków, 

 

W tym momencie na salę weszła Radna R. Garsztka, czyli w sesji uczestniczy 19 Radnych.  

 

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Marta Chrzanowska powiedziała, że 

powyższa uchwała to dostosowanie możliwości wypłaty dotacji dla Wspólnoty 

Mieszkaniowej w Bógwidzach i Spółdzielni w Taczanowie. W pierwotnej uchwale był zapis, 

że dotacja wypłacana jest po realizacji przedsięwzięcia. Ze względu na wysoki koszt i duży 

wkład własny, zmieniamy zapis, że pieniądze zostaną przekazane wcześniej. Kolejną zmianą 

jest wprowadzenie zapisu, aby Spółdzielnia Mieszkaniowa w imieniu Wspólnoty mogła 

występować o dotację.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XVIII/160/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 lutego 2020 r.  

w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie 

przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr 

Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr XXIII/211/2020 w sprawie zmiany uchwały  

Nr XVIII/160/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 lutego 2020 r.  

w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie 

przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 protokołu. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2020 – 

2032, 

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że w ciągu ostatnich paru godzin wpłynęły wnioski. Poprosił, 

aby Pani Skarbnik omówiła zmiany.  

 

Skarbnik A. Baurycza powiedziała, że umniejsza się kwotę w § 1 pkt. 2 o 23.157,79 zł. 

Związane jest to z porządkowaniem kwoty na zadaniu w ramach rewitalizacji  

i zagospodarowania terenu przylegającego do dworca PKP w Pleszewie. Pomiędzy unijnymi 

środkami a własnymi było porządkowanie i unijne środki się o tę kwotę zmniejszyły. Po 

dochodach i wydatkach bieżących wprowadza się w rozdziale 01042 kwotę 19.840 zł. Jest to 

90% kwoty, którą otrzymaliśmy na dofinansowanie zakupu drzew miododajnych. By 

zabezpieczyć 10% wkładu własnego, przenosimy pomiędzy rozdziałem 90004 a 01042 kwotę 
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2.205 zł. Zmienia się w wydatkach majątkowych rozdział, ponieważ na etapie 

przygotowywania projektu uchwały, była informacja, że ma to być rozdział 90001, a okazało 

się, że Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs i te środki ma zarezerwowane w rozdziale 

01095. Wobec tego, zmieniamy tę klasyfikację. Z uwagi na to, iż zanim pojawiła się 

autopoprawka, wpłynął wniosek od Wojewody Wielkopolskiego o przyznaniu 39.000 zł  

w ramach pomocy społecznej na dodatki dla pracowników socjalnych realizujących pracę 

socjalną w środowisku, to ta zmiana będzie również zawarta w projekcie uchwały  

w wydatkach i dochodach bieżących. W wydatkach bieżących, kwota ta przejdzie na 

wynagrodzenia, co spowoduje, że w Wieloletniej Prognozie zmieni się pozycja w zakresie 

wynagrodzeń. W Wieloletniej Prognozie Finansowej, kwota zarówno dochodów, jak  

i wydatków zmienia się o 19.840 zł wraz z kwotą 39.000 zł, którą otrzymaliśmy w ostatniej 

chwili. Dochody zmienią się również w zakresie dotacji, a po wydatkach, zmiana nastąpi 

również w zakresie wydatków na wynagrodzenia pochodne.  

 

Przewodnicząca Rady A. Grala – Kałużna zapytała, czy opiekunkom wzrosła stawka za 

godzinę.  

 

Skarbnik A. Baurycza odpowiedziała, że w zawiadomieniu jest napisane, że  

ta kwota jest przeznaczona dla pracownika socjalnego, który otrzymuje dodatek w wysokości 

250 zł miesięcznie. Dodała, że chodzi tutaj o pracowników w Miejsko – Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej.  

 

Radny B. Kaczmarek wytłumaczył, że chodzi o pracowników socjalnych, którzy z ustawy 

dostają 250 zł. Dodał, że podejrzewa, że może to być dalsza transza.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 

2020 – 2032,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr 

Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2020 – 2032, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr 

Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr XXIII/212/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2020 – 2032. Uchwała stanowi załącznik nr 5 

protokołu. 

 

e) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2020. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr 

Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-

Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr 

Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita 

Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 

NIEOBECNI (2) 

Eryk Kowcuń, Kinga Melka 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr XXIII/213/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Pleszew na rok 2020. Uchwała stanowi załącznik nr 6 protokołu. 

 

4. Zamknięcie obrad. 
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Radny J. Noskowski powiedział, że nadchodzą żniwa. Jest to okres bardzo ważny dla 

rolników. Dodał, że złoży pismo Panu Burmistrzowi dla Komendy Powiatowej Policji o 

wyrozumiałość w czasie żniw.  

Radny odczytał pismo.  

 

Radny P. Kusiakiewicz powiedział, że w poniedziałek na tej sali mieliśmy do czynienia  

z groteską. Chodzi tutaj o wizytę Wojewody Wielkopolskiego, który wręczył Panu 

Burmistrzowi czek bez pokrycia, na podstawie, którego Miasto i Gmina Pleszew ma otrzymać 

4.200.000 zł. Nie ma nawet ustawy, która by regulowała skąd będą pieniądze  

i kiedy mamy je otrzymać. Dodał, że ma świadomość, że kończy się kampania wyborcza  

i partia rządząca w obawie przed utratą władzy chce kupić kolejnych wyborców. Oglądając 

portale internetowe, miał wrażenie jakby oglądał Polską Kronikę Filmową z lat 70., gdzie 

Pierwszy Sekretarz Komitetu Wojewódzkiego PZPR przyjeżdża do Pleszewa i wręcza 

Naczelnikowi puste czeki. Dodał, że jak to się skończyło w 1989 roku, wszyscy doskonale 

pamiętamy. Czy Pan Burmistrz wie, czy te pieniądze są już na koncie lub czy będą, kiedy 

będą? Ile Miasto i Gmina Pleszew w ostatnich 4 latach wydała pieniędzy z własnego budżetu 

na zadania zlecone przez administrację rządową, na które nie zostały przekazane środki? 

 

Radna R. Garsztka powiedziała, że Wydział Komunikacji wydaje zezwolenia na przejazd 

pojazdów nienormatywnych. Na cały rok, opłata wynosi 100 zł.  

 

Radny M. Ładziński powiedział, że jeżeli rząd spełnił tyle obietnic to tę też spełni. Zapytał, 

ile wpłynęło środków z pieniędzy rządowych na drogi w ostatnim roku. 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że przygotuje stosowne analizy i na następnej sesji przekaże 

Radnym. Cały czas pozostaje kwestia, dlaczego jest taka rozpiętość środków z subwencji 

oświatowej oraz to, że w ciągu 4 lat jest to już kilkanaście milionów złotych, które Gmina 

ponosi z tytułu  prowadzenia szkół podstawowych.  

 

Radna M. Wysocka – Balcerek powiedziała, ze każdy urzędnik państwowy działa w ramach 

obowiązującego prawa i tylko na jego podstawie. Jeżeli nie ma ustawy, która dotyczy tych 

pieniędzy to nie można dzielić czegoś, czego nie ma.  

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że mamy wpływy podatku PIT za czerwiec. Analogicznie,  

z roku na rok jest mniej o 1 mln zł. Korekta budżetu, która była na poprzedniej sesji zakładała 

1,5 mln zł, a w tej chwili po połowie roku mamy stratę 1 mln zł. Musimy się liczyć z tym, że 

możliwe będzie kolejne cięcie budżetu.  

 

Radna E. Hyla powiedziała, że jesteśmy u progu wyborów i jest to nieuczciwe, aby robić 

kampanię wyborczą na pieniądzach publicznych. Niestety, ludzie nie wiedzą, że nie ma na to 

przepisów.  

 

Przewodnicząca Rady A. Grala – Kałużna powiedziała, że francuski filozof, społecznik 

półtora wieku temu powiedział, że demokracja kończy się, gdy rząd zrozumie, że za pieniądze 

ich własne może ich przekupić.   

Przewodnicząca zamknęła obrady XXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

 Protokołowała:                                                                                Przewodniczący Rady: 
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Klaudia Witek        Adela Grala-Kałużna 

 

  

 

Przygotował(a): Klaudia Witek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 

Wykaz załączników 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej, 

Załącznik nr 2 – uchwała nr XXIII/209/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Pleszewie u zbiegu ulic Wschodniej  

i Polnej, 

Załącznik nr 3 – uchwała nr XXIII/210/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/175/2020 

Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 22 kwietnia 2020 r. w sprawie wniesienia aportu do 

Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Pleszewie, 

Załącznik nr 4 – uchwała nr XXIII/211/2020 w sprawie zmiany uchwały  

Nr XVIII/160/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 lutego 2020 r.  

w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie 

przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków, 

Załącznik nr 5 – uchwała nr XXIII/212/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2020 – 2032, 

Załącznik nr 6 – uchwała nr XXIII/213/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

i Gminy Pleszew na rok 2020. 

 


